
Protokół nr XXIX/2018 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 26 lutego 2018 r. 
 

 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 26 lutego 2018 r. o godz. 1430 w 

sali Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych 

radnych, a w imieniu Rady zaproszonych sołtysów, gości radnych Rady Powiatu, panią 

Dyrektor GCK oraz delegację mieszkańców wsi Kociugi.  Listy obecności stanowią 

załączniki nr 1, 2, 3  do protokołu. 

Ponieważ pani Anna Weber – Dyrektor GCK w Krzemieniewie podjęła decyzję o 

przejściu na emeryturę, przewodniczący złożył jej w imieniu wszystkich radnych 

serdeczne podziękowania za długoletnią pracę na rzecz kultury w gminie Krzemieniewo. 

 

Następnie Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach 

bierze udział 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja  na temat działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Krzemieniewo a Miastem Leszno, dotyczącego udzielenia schronienia osobom 
bezdomnym z terenu Gminy Krzemieniewo w Schronisku dla Osób Bezdomnych w 
Lesznie przy ul. Towarowej 10. (druk nr 211).  

6. Podjęcie uchwały  w sprawie podziału Gminy Krzemieniewo na okręgi wyborcze. 
(druk  212).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego w roku 
2018. ( druk nr 213).  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. Z o.o. z siedziba w Gostyniu. ( druk nr 214).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. ( 
druk nr 215).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu gminy Krzemieniewo na 2018 r. ( 
druk nr 216).  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 
- 2024 . ( druk nr 217 ).  



12. Podjęcie uchwały w sprawie  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzemieniewo. ( druk nr 
218).  

13.    Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

14.     Wolne głosy, komunikaty. 

15.     Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o wprowadzenie poprawek do  wyżej wymienionego porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do 

jego realizacji. 

 

Ad p.2. 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokołu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XXVIII sesji.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 obecnych radnych.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad p.3. 

Przewodniczący obrad poprosił Wójta o przedstawienie informacji z działań podjętych 

przez Urząd Gminy w okresie międzysesyjnym, tj. od 18 grudnia 2017 r. 

Wójt poinformował zebranych o następujących działaniach i wydarzeniach, które miały 

miejsce w w/w okresie, a także o przebiegu prowadzonych  inwestycji: 

- Kontynuowane są prace związane z budową oczyszczalni ścieków w Luboni i sieci 

kanalizacyjnych, stan zaawansowania prac to 60 %. 

Przyspieszono prace na terenie Krzemieniewa, wykonawca wprowadził dodatkowo 

firmy podwykonawcze. 

- Wójt podzielił się również nienajlepszą wiadomością, ponieważ został odrzucony po 

raz drugi wniosek o pozyskanie środków z WRPO, na budowę oczyszczalni ścieków. Od 

tej decyzji będziemy się odwoływać, ponieważ za pierwszym razem wniosek został 

odrzucony w związku z  aglomeracją, a teraz wniosek odrzucono, ponieważ 

zaplanowana oczyszczalna jest większa niż pobór ścieków z aglomeracji. 

- złożyliśmy wniosek do WFOŚ w Poznaniu w sprawie udzielenia pożyczki na realizację 

sieci kanalizacji w m. Mierzejewo, Oporowo i Oporówko 

 

- podziękowaliśmy za pracę Pani Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie 

w związku z przejściem na emeryturę, a z dniem dzisiejszym tj. 26 lutego br. do dnia 31 

grudnia br. stanowisko dyrektora GCK zostało powierzone Pani Monice Glapiak , 

dotychczasowej pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzemieniewie. 



- w dniu 11 lutego br. odnotowaliśmy pożar w domu kultury w Garzynie, koszt naprawy 

uszkodzonej części to około 50 tys. zł. 

- w Urzędzie odbyło się spotkanie z przewodniczącymi Komisji Rady Gminy w sprawie 

zmian w kodeksie wyborczym, 

- 14 stycznia br.  na terenie gminy odbyła się zbiórka na Wielka Orkiestrę Świątecznej 

Pomocy z dość wysokimi wynikami, 

- 19 stycznia 2018 r. odbyła się I rozprawa w sądzie Okręgowym w Poznaniu w związku 

ze złożeniem pozwu przez projektanta oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacji, 

- w Urzędzie odbyło się również spotkanie z urbanistą w sprawie planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo, 

- w styczniu br. odbyło się spotkanie podsumowujące rok 2017 w Komendzie Miejskiej 

PSP, 

- otrzymaliśmy odmowę w sprawie wycinki drzew przy drodze Drobnin – Garzyn 

przygotowywanej do rozbudowy polegającej na jej poszerzeniu, 

- w Starostwie Powiatowym w Lesznie odbyło się spotkanie Wójtów i Burmistrzów w 

sprawie ufundowanie tzw. „becikowego” dla dzieci urodzonych od stycznia 2018 r. 

Starosta zaproponował aby powiat sfinansował becikowe w wysokości 40 % , a gminy w 

wysokości 60 % ustalonej kwoty. 

Wójt prosił radnych o ewentualne wypowiedzenie się w wolnych głosach i wnioskach w 

powyższej sprawie. 

Ad.p.4 

 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania 

interpelacji, wniosków i zadawania pytań. 

Radny Marek Garbacz – zgłosił następujące problemy: 

- prosił, aby zwrócić uwagę firmom na przywrócenie do stanu pierwotnego placu przy 

kościelnym parkingu w Drobninie, gdzie składowali swój materiał,  

- interweniować w sprawie przeprowadzenia remontu na przejeździe kolejowym w 

Garzynie,  

- w sprawie pożaru w domu kultury w Garzynie, sprawdzić czy została zrobiona ekspertyza 

instalacji elektrycznej,  

- prosił, aby przedstawić radzie informacje nt. wydatków gminy na działalność Wielkiej 

Orkiestry Pomocy Świątecznej, ponieważ od początku działa w sztabie WOŚP i nigdy takie 

środki z budżetu gminy nie były przekazywane. Pytanie miało związek z informacją wójta, 

że gmina musi informację na ten temat przesłać do wojewody. 

Radny Stanisław Żabicki – wnioskował, aby postawić znak  zakaz wjazdu na ulicy Szkolnej 

w Pawłowicach pojazdów powyżej 10 ton 

Radny Michał Michalski – zaproponował, aby na ulicy Szkolnej w Pawłowicach zrobić próg 

zwalniający. 



Radny Piotr Majchrzak – zgłosił następujące sprawy : 

- uszkodzenie chodnika w Luboni ( uliczka od gniazda bocianego), 

- zwrócił uwagę na fakt że samochody ciężarowe  pomimo zakazu nadal jeżdżą na budowę 

oczyszczalni przez wioskę Lubonia i niszczą drogę, 

- na wyjeździe z Luboni do Mierzejewa uzupełnić słupki przy stawach, 

-  prosił, aby naprawić zapadnięcie jezdni między stawem, a lasem od strony miejscowości 

Oporowo, 

- w miejscowości Garzyn jest niebezpieczne miejsce, zwężenie jezdni, prosił aby umieścić 

znak ostrzegawczy. 

Radny Michał Michalski – poruszył sprawę przystąpienia gminy do Stowarzyszenia 

Gmin Wiejskich w Poznaniu, prosił o przekazanie ewentualnych korzyści dla gminy z 

tytułu członkostwa w Stowarzyszeniu. 

Radny Krystian Dutkiewicz – prosił o szybsze załatwianie interwencji w sprawie 

usuwania awarii oświetlenia parkowego w Garzynie. 

Następnie Przewodniczący obrad udzielił głosu delegacji mieszkańców wsi 

Kociugi. 

Pan Roman Czwojdrak wystąpił z problemem dowozu dzieci z Kociug do Szkoły i 

Przedszkola w Pawłowicach. Poinformował , że w związku ze zmianą dowozu dzieci 

odbyło się spotkanie w miejscowości Kociugi z Zastępcą Wójta, gdzie dokonano 

pewnych ustaleń w sprawie bezpiecznego dowozu dzieci i młodzieży do Szkoły i 

Przedszkola w Pawłowicach.  

Ustalenia te nie zostały należycie zrealizowane przez pracowników szkoły. Dzieci 

zostały pozostawione same sobie, pomieszczenia szkoły nie zostały udostępnione , aby 

dzieci mogły poczekać za zajęciami szkolnymi. 

Pan Czwojdrak w imieniu rodziców z miejscowości Kociugi prosił, aby wypracować takie 

rozwiązanie, by było zabezpieczone przede wszystkim bezpieczeństwo dzieci. 

Zastępca Wójta Radosław Sobecki wyjaśnił, że w sierpniu ubr. mieszkańcy wsi Oporowo, 

Oporówko wystąpili z wnioskiem do Urzędu , aby zorganizować tak dowozy dzieci z 

Oporówka i Oporowa by  były dowożone późniejszym kursem, dlatego dzieci z Kociug 

wożone były wcześniej bo, taka była tylko możliwość zorganizowania kursu autobusu 

szkolnego. Rodzice dzieci z Kociug nie chcieli, aby ich dzieci były dowożone autobusem 

PKS-u.  

Ponieważ wywiązała się dyskusja, która nic nie wnosiła do sprawy, Przewodniczący 

zaproponował, aby Zastępca Wójta w terminie dwóch tygodni rozwiązał problem 

dowożenia tak, by nie było to kosztem braku  bezpiecznego dowozu dzieci do szkoły. 

 

Następnie Przewodniczący zaproponował 10 min przerwy w obradach. 



Po przerwie radny Marek Garbacz powrócił do tematu dowozu dzieci do szkół, i 

poinformował, że Komisja Rewizyjna była również adresatem petycji, w związku z którą 

wyniknął problem, który poruszyli mieszkańcy wsi Kociugi. Goszczący na listopadowym 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej zastępca wójta Radosław Sobecki zapewnił komisję, że nie 

ma żadnych zmian w dowozach uczniów. Dodatkowo pracownik urzędu wykazując się 

brakiem znajomości ustawy o samorządzie gminnym wprowadził w błąd mieszkańców 

Kociug informując, że za zmiany w dowozach odpowiadają radni. W związku z tym 

mieszkańcy miejscowości Kociugi bezpośrednio wykonywali telefony do Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej z wyrzutami, że to jego udział był w dokonaniu zmian i ustalenia nowego 

harmonogramu dowozu dzieci do szkół.  

Prosił zatem, aby uczulić pracowników Urzędu, by nie wyrażali publicznie swoich opinii, kto 

przyczynił się do zmian w dowożeniu uczniów.  

Po tym wyjaśnieniu, Przewodniczący zaproponował kontynuację porządku obrad. 

Ad p.5. 

Sekretarz Gminy pani Longina Szulc przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gmina Krzemieniewo, a Miastem 

Leszno, dotyczącego udzielenia schronienia osobom bezdomnym z terenu gminy 

Krzemieniewo w Schronisku dla Osób Bezdomnych w Lesznie przy ul. Towarowej 10. 

Wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady 

gminy należy podejmowanie uchwał w sprawie współdziałania z innymi gminami. 

Gminy mogą zawierać porozumienia w sprawie powierzenia jednej z nich określonych 

zadań publicznych. W związku z powyższym zgodnie z przepisami ustawy o 

samorządzie gminnym możliwe jest podjęcie uchwał o zawarciu porozumienia w tej 

sprawie. Gmina za gotowość do przyjęcia do schroniska będzie ponosiła odpłatność w 

wysokości 15 zł dziennie, czyli część kosztu utrzymania jednego miejsca w schronisku. 

Koszt ten został obliczony na podstawie stałych kosztów ponoszonych bez względu na 

pobyt osób bezdomnych. 

Ponieważ nie było pytań ani uwag ze strony radnych, do zaproponowanej uchwały, 

przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 obecnych radnych. Uchwała została 

przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p.6. 

W kolejnym punkcie obrad Sekretarz Gminy przedstawiła  projekt uchwały  w 

sprawie podziału gminy Krzemieniewo na okręgi wyborcze. 



Poinformowała zebranych, że podział na okręgi wyborcze, ich granice i numery oraz 

liczbę radnych wybieranych w każdym okręgu ustala na wniosek wójta rada gminy, 

zgodnie z przepisami ustawy – kodeks wyborczy. Przedstawiony projekt podziału 

Gminy Krzemieniewo na okręgi wyborcze opracowany został w oparciu o przepisy 

kodeksu wyborczego.  

W gminach na terenach wiejskich okręgiem wyborczym jest sołectwo. W celu 

utworzenia okręgu wyborczego sołectwa łączy się lub dzieli na dwa lub więcej, aby 

zachować jednolita normę przedstawicielstwa., która wynosi w naszej gminie  559 osób, 

wynika to z wyliczenia 8.382 mieszkańców dzielone przez 15 okręgów. 
 

Ponieważ Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanej uchwały, Przewodniczący 
przeprowadził  głosowanie.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych.  

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad.p.7. 

Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyn skiego w 

roku 2018 , przedstawiła Skarbnik Gminy pani Dorota Andrzejewska. 

Poinformowała, z e udziela się pomocy finansowej Powiatowi Leszczyn skiemu w kwocie 

240.000 zł na realizację zadania : remont drogi powiatowej Garzyn – Drobnin. 

Radna Maria Kamyczek zapytała, jak będzie wyglądała sprawa realizacji zadania w 

związku z negatywną decyzją w sprawie wycinki drzew przy tej drodze. 

Wójt odpowiedział, że sprawa wycinki drzew będzie załatwiona pozytywnie przez 

Zarząd Dróg Powiatowych w Lesznie, i nie powinno być przeszkód w realizacji remontu 

wspomnianej drogi. 

 

Ponieważ nie zgłaszano innych uwag, ani pytań do przedstawionej uchwały, 

przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 6  do niniejszego 

protokołu. 

Ad. p. 8. 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwiększenia 

udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. Z o.o. z siedzibą w 

Gostyniu. 

Skarbnik poinformowała, że gmina posiada 8 udziałów,. Samorządowy Fundusz 

Poręczeń Kredytowych zwrócił się do Wójta Gminy o zwiększenie liczby udziałów, 

uzasadniając to dużą kwotą poręczeń złożonych przez Fundusz Poręczeń na rzecz 

mieszkańców gminy Krzemieniewo. 



Po podjęciu uchwały gmina Krzemieniewo będzie posiadała 10 udziałów o wartości 

jednostkowej 10.000,- zł. 

Radny Michał Michalski zaproponował, aby umieścić informację w gazecie gminnej o 

możliwości kredytowania przedsiębiorców w Wojewódzkim Funduszu Poręczeń 

Kredytowych w Poznaniu. 

Następnie przewodniczący przeprowadził głosowanie nad zaproponowanym projektem 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 7  do niniejszego 

protokołu 

 

Ad.p.9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyjaśniła, że w dniu 20 czerwca 2017 r. gmina podpisała umowę z WFOŚiGW w sprawie 

pożyczki długoterminowej na realizację budowy mechaniczno-biologicznej oczyszczalni 

ścieków w Luboni oraz budowę sieci kanalizacji sanitarnej z przykanalikami w 

miejscowościach : Lubonia, Kociugi, Drobnin, Garzyn Górzno i Krzemieniewo. 

W zaproponowanej uchwale proponuje się zmianę w części dotyczącej transz pożyczki 

w latach 2017 i 2018. 

Ponieważ  pytań i uwag do zaproponowanej uchwały nie wnoszono Przewodniczący 

obrad przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego 

protokołu. 

Ad.p. 10. 

 
Przewodniczący Rady kontynuując obrady poprosił Skarbnik Gminy Dorotę 

Andrzejewską o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2018. 

Skarbnik poinformowała zebranych o zwiększeniu planowanych dochodów i wydatków  

budżetu gminy o kwotę 4.000 zł.  do kwoty 35.068.333 zł. 

Planowane wydatki budżetu zwiększono o kwotę 6.252.008 zł. zł . 

Następnie, w czytelny i wyczerpujący sposób, na podstawie przedłożonego radnym 

wykazu zmian, przedstawiła  i omówiła przed przegłosowaniem,  wszystkie zmiany 

wprowadzone do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały. ( wykaz zmian stanowi 

uzasadnienie do uchwały nr XXIX/216/2018).  



Pani Skarbnik odczytała treść projektu uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2018 r. 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący podkreślił, że  kwota na remonty 

dróg celowo została zaplanowana bez wskazania miejscowości, dlatego że środków jest 

bardzo mało i będzie się realizować tylko nagłe potrzeby remontu dróg. . 

 

Ponieważ  pytań i uwag nie wnoszono do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 9  do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.p.11. 

 

W kolejnym punkcie programu sesji Skarbnik Gminy przedstawiła  projekt 

uchwały  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Krzemieniewo na lata 2018 

– 2024. 

Wyjaśniła radnym, że konsekwencją zmian w budżecie jest również zmiana w WPF i  

należy w wykazie przedsięwzięć wieloletnich dodać nowe przedsięwzięcie tj. „budowa 

sieci kanalizacji sanitarnej w m. Mierzejewo, Oporówko i Oporowo”. 

 

Ponieważ uwag i pytań nie było, Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad p.12. 

Projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krzemieniewo, przedstawił 

zastępca wójta Radosław Sobecki. 

Wyjaśnił, że w programie wskazano m.in. wysokość środków finansowych planowanych 

na realizację ustawowych zadań. 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu 

 

 



Ad p.13. 
 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco: 

- W sprawie przywrócenia do stanu pierwotnego parkingu  przy kościele w Drobninie, 

poinformował, że jak tylko pozwolą warunki pogodowe wszystkie usterki będą usuwane 

, tak uzgodniono z wykonawcami robót przy kanalizacji. 

- w sprawie postawienia znaku o ograniczeniu tonażu do 10 ton na ul. Szkolnej , znak ten 

będzie odtworzony, a naprawy uszkodzonych dróg będą realizowane po przeglądzie 

wiosennym. 

- próg zwalniający na ul. Szkolnej w Pawłowicach będzie założony jeżeli jest taka wola 

mieszkańców. 

- chodnik w Luboni będzie naprawiony przez wykonawców sieci kanalizacyjnej, 

- uzupełnienie słupków przy stawie w Luboni, zgłosimy problem do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Lesznie.  

- sprawa zwężenia drogi z Drobnina do Garzyna będzie zabezpieczona poprzez 

postawienie znaku drogowego, 

- przyczyną pożaru w domu kultury w Garzynie były sprawy związane z energetyką, 

pomimo robionych corocznie audytów energetycznych 

- jeżeli chodzi o współpracę ze Związkiem Gmin Wiejskich, jest to raczej rola 

reprezentacyjna. Poza składką członkowską, udział w Kongresach, na które 

otrzymujemy zaproszenia, jest płatny i są to dość wysokie kwoty, dlatego nie 

uczestniczymy w tych kongresach, ale materiały otrzymujemy.  

- w sprawie naprawy oświetlenia parkowego w Garzynie, jest zgłaszane do wykonawcy 

tj. Firmy WAT w Garzynie, 

- informacje bieżące umieszczamy i będziemy umieszczać w gazecie gminnej. 

Ponadto Wójt prosił radnych, aby zastanowili się i zaproponowali jakieś 

rozwiązanie w sprawie „becikowego”, którego autorem jest Starosta Leszczyński. 

Przewodniczący, prosił radnych, aby nie zabierali głosu w sprawie powołania na 

stanowisko nowego dyrektora GCK, ponieważ jest to w gestii Wójta Gminy, i nie mogły 

być zrealizowane wnioski z komisji rady w sprawie przeprowadzenia konkursu na to 

stanowisko. 

 

Ad p. 14. 

 

W wolnych głosach i wnioskach, głos zabrał sołtys wsi Garzyn p. Feliks 

Poprawski, który poruszył problem usuwania wody z przepompowni, który to generuje 

wysokie koszty. 

Zaproponował, aby utworzyć komisję, która będzie po zakończeniu prac sprawdzała i 

wnioskowała o usuwanie usterek. 

Wójt odpowiedział, że będzie taka komisja, która będzie się składać z fachowców, czyli 

osób które mają nadzór nad wykonaniem prac, a wykonawca usterki będzie usuwał, 

ponadto wykonawca daje też okres  dwóch lat gwarancji na swoją pracę  i wszelkie 

występujące  usterki w tym okresie będzie musiał naprawić. 



Sołtys wsi Bojanice, zwrócił się z pytaniem czy, jak będzie realizowana ścieżka pieszo 

rowerowa do Bojanic nie byłoby też dobrze od razu zrobić oświetlenie parkowe lub 

uliczne. 

Wójt odpowiedział, że był już problem z wprowadzeniem do realizacji samej ścieżki, 

Powiat nie ma tyle środków , aby robić jeszcze oświetlenie.  

Oświetlenie  będzie realizowane , a w późniejszym terminie, należy być cierpliwym. 

Radny Stanisław Żabicki złożył informację z uczestnictwa w spotkaniu organizacyjnym 

dotyczącym obchodów 100- lecia odzyskania Niepodległości. 

W sprawie „Becikowego” Przewodniczący Rady zaproponował, aby przyjąć wspólne 

rozwiązanie i koszty podzielić po 50 % Gmina i Powiat. 

Radny Marek Garbacz zabrał głos w sprawie becikowego, i stwierdził , że nie możemy 

jako jedyna gmina wyłączyć się z propozycji pomocy rodzinom, ale proponował, aby 

pomoc nie była udzielana w formie pieniężnej tylko poprzez np.  wydłużenie godzin 

funkcjonowania przedszkoli, lub przyjmowanie dzieci w różnych godzinach, 

przynajmniej od rodziców dzieci, którzy pracują na zmiany. 

Ad p. 15. 

 

Innych spraw nie poruszano.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, przewodniczący podziękował zebranym za udział 

w sesji i o godzinie 17:20 zamknął obrady. 

 

 
 

Protokołowała:  
  

Przewodniczący 
Rady Gminy w Krzemieniewie 

 

 
( Bogusława Stróżyńska)  ( Piotr Sikorski) 

 
 


